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Znak: OR.0002.3.2025 

Protokół nr XII/2025 

z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 27 marca 2025 r. w godz. od 11:17 do 12:03.  
W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Barbara Bogacka-Gancarczyk  
2. Katarzyna Frąckowiak 
3. Marek Glura 
4. Sławomir Gwizdek 
5. Maciej Jagodzinski 
6. Grażyna Kośmider 
7. Wiesław Krzyżosiak 
8. Ireneusz Młynek 
9. Jakub Moryson 
10. Barbara Niwczyk 
11. Radosław Osiecki 
12. Beata Pałka-Szydło 
13. Piotr Popielas 
14. Krzysztof Przybył 
15. Roman Sidor 
16. Adam Sperzyński 
17. Szymon Węcłaś 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady -  Otwieram XII sesję Rady Powiatu Rawickiego. Powitał 
wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz stwierdzonym quorum w posiedzeniu uczestniczy 
17 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady, tym samym zostaje spełniony wymóg 
zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały. Następnie zapytał, czy radni wnoszą zastrzeżenia, co do 
trybu lub sposobu zwołania dzisiejszej sesji. 
Nikt z radnych nie wniósł zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 
Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Poinformował o ochronie danych osobowych. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  porządek obrad dzisiejszej sesji otrzymaliście Państwo. 
Czy do przedstawionego porządku obrad są pytania lub uwagi. Nikt z radnych nie wniósł pytań 
i uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XI. 
4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko w 2025 r. 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2025 rok. 
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8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Rawickiego na lata 2025 – 2036. 
9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2024 rok. 
10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 2024 rok. 
11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce za rok 2024. 
12. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Rawickiemu na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w roku 
2025. 
13. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/353/18 Rady Powiatu Rawickiego z dnia 
18 października 2018 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Rawickiego do Stowarzyszenia o nazwie: 
„Powiatowy Szkolny Związek Sportowy w Rawiczu”. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie. 
 

3. Przyjęcie protokołów z XI Sesji.  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – protokół z XI sesji Rady Powiatu Rawickiego Radni 

otrzymali drogą elektroniczną, był wyłożony do publicznego wglądu w Starostwie Powiatowym. Nie 

wniesiono do niego poprawek ani uzupełnień. Odzwierciedla on przebieg obrad.  

Przystąpimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z XI sesji.  
 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XI sesji proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem protokołu nr XI głosowało 17 radnych przy 0 . 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – stwierdzam, że Rada przyjęła protokół z XI sesji 

jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym.  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – proszę Pana Adama Sperzyńskiego Starostę Rawickiego 

o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki – z części opisowej, którą Państwo Radni otrzymaliście, chcę 

zwrócić uwagę na to, że został rozstrzygnięty otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych 

Powiatu w zakresie wspierania kultury fizycznej, nauki, szkolnictwa, turystyki i krajoznawstwa, 

ochrony promocji zdrowia, kultury i sztuki oraz ochrony dóbr kultury. W najbliższym czasie 
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organizacje i stowarzyszenia będą podpisywać umowy z Zarządem. Będą mogły przystąpić do 

realizacji swoich zadań publicznych. Następnie przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik 

nr 2 do protokołu. Ponadto przedstawił prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie 

międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Barbara Bogacka-Gancarczyk – ile osób w trybie ochotniczym zgłosiło się do pełnienia służby 

wojskowej? 
 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki – Komisja Kwalifikacyjna nie zajmuje się zgłoszeniami chętnych 

do pełnienia służby wojskowej. Ostatnio jest prowadzony projekt tzw. dobrowolnej zasadniczej 

służby wojskowej. Zadanie jest realizowane przez Wojskowe Centrum Rekrutacji. Istnieje 

miesięczny kurs podstawowego szkolenia wojskowego dla ochotników, po którym jest składana 

przysięga. W zeszłym roku oraz obecnym kilku mieszkańców Powiatu Rawickiego w nim 

uczestniczyło. 
 

Barbara Bogacka-Gancarczyk – informuję, że również oddział pediatryczny w Szpitalu jest 

zamknięty do odwołania z powodów epidemiologicznych.  
 

Wobec nie wniesienia dalszych pytań i uwag do sprawozdania Starosty Rawickiego Maciej 

Jagodziński Przewodniczący Rady - podziękował i przeszedł do punktu kolejnego porządku obrad. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – w dniu dzisiejszym wpłynęły dwie interpelacje Radnej 
Grażyny Kośmider w sprawie budowy ścieżki rowerowej do Zielonej Wsi oraz w sprawie 
rozbudowy infrastruktury rowerowej i współpracy Powiatu z Gminą Rawicz w zakresie rozwoju 
systemu rowerowego miejskiego. Trzecią interpelację złożył Radny Radosław Osiecki w sprawie 
inwestycji drogowych powiatowych z wyszczególnieniem na poszczególne gminy w ciągu ostatnich 
5 lat.  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady - odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone Państwu 
Radnym w ustawowym terminie.   

6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko w 2025 r. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 

  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 Radnych przy 0 głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada przyjęła Uchwałę jednogłośnie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/83/25  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodzko w 2025 r. głosowało 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 
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Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2025 rok. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/84/25 w sprawie dokonania zmiany Uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 
 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 

0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/84/25  

w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2025 rok głosowało 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Rawickiego na lata 2025 – 2036.  

 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/85/25 w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Rawickiego na lata 2025 – 2036. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 

0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/85/25  

w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Rawickiego na lata 

2025 – 2036 głosowało 17 radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 
Straży Pożarnej w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2024 rok. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Informacja 
wraz z projektem uchwały została omówiona szeroko na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. 
Czy do przedłożonego projektu mają państwo Radni pytania lub uwagi? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/86/25  w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 rok. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 

0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/86/25  
w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu 
o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 rok 
głosowało 17 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 2024 rok. 

 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Informacja 
wraz z projektem uchwały została omówiona na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy do 
przedłożonego projektu mają państwo Radni pytania lub uwagi? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 

przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/87/25  w sprawie przyjęcia informacji Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie 

Rawickim za 2024 rok. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 

0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/87/25  
w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Rawiczu 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 2024 rok głosowało 17 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce za rok 2024. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu Czy do przedłożonego projektu mają 
państwo Radni pytania lub uwagi? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/88/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania 
oceny działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce za rok 2024. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/88/25  
w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej 
w Miejskiej Górce za rok 2024 głosowało 17 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi 
Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2025. 
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Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/89/25  w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych 
Powiatowi Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2025. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem Uchwały głosowało 17 Radnych przy 
0 głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie. 
 

Za przyjęciem Uchwały Nr XII/89/25  
w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi Rawickiemu na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w roku 2025 głosowało 
17 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/353/18 Rady Powiatu Rawickiego 
z dnia 18 października 2018 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Rawickiego do Stowarzyszenia 
o nazwie: „Powiatowy Szkolny Związek Sportowy w Rawiczu”. 
 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady –  projekt uchwały Państwo radni otrzymali. Został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady oraz Zarządu. Czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? 
  

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – wobec nie wniesienia pytań i uwag do projektu uchwały 
przystępujemy do głosowania Uchwały Nr XII/90/25 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/353/18 
Rady Powiatu Rawickiego z dnia 18 października 2018 r. w sprawie przystąpienia Powiatu 
Rawickiego do Stowarzyszenia o nazwie: „Powiatowy Szkolny Związek Sportowy w Rawiczu”. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu Uchwały proszę nacisnąć przycisk. Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.  
Za przyjęciem Uchwały Nr XII/90/25  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/353/18 Rady Powiatu Rawickiego z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie przystąpienia Powiatu Rawickiego do Stowarzyszenia o nazwie: „Powiatowy Szkolny 
Związek Sportowy w Rawiczu” głosowało 17 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne:  

ZA (17) 

Barbara Bogacka-Gancarczyk, Katarzyna Frąckowiak, Marek Glura, Sławomir Gwizdek, Maciej 

Jagodzinski, Grażyna Kośmider, Wiesław Krzyżosiak, Ireneusz Młynek, Jakub Moryson, Barbara 

Niwczyk, Radosław Osiecki, Beata Pałka-Szydło, Piotr Popielas, Krzysztof Przybył, Roman Sidor, 

Adam Sperzyński, Szymon Węcłaś. 
 

14. Wolne głosy i wnioski. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia radni mają 
inne pytania lub uwagi? 
 

Radny Radosław Osiecki – proszę w imieniu mieszkańców Sarnowy ulicy Kurpińskiego 
i Paderewskiego, ponieważ Powiat przejął ciężar utrzymania w czystości tej drogi powiatowej, aby 
zwrócić uwagę na te ulice. Mieszkańcy zgłaszają, że do tej pory muszą pracować sami aby 
utrzymać czystość ww. ulic. 
Radny Ireneusz Młynek – chodnik w Trzeboszu, cieszy mnie ta inicjatywa. Zaczęły się tam prace.  
Zostało zrobione 40 m chodnika.   
Pilną sprawą jest wycięcie drzewa w Sułowie Małym przy drodze, ponieważ za chwilę nie będzie 
można wycinać drzew.  
Adam Sperzyński Starosta Rawicki– jest już okres ochronny więc wycinka drzew jest mocno 
ograniczona.   
Radny Ireneusz Młynek – w Sułowie Małym miał być budowany chodnik. Przy obecnych 
gabarytach pojazdów i przy „przecisku”, który znajduje się na łuku drogi budowa chodnika w tym 
miejscu jest nieodzowna. Jest to niebezpieczny odcinek dla pieszych.  
Proszę o ujęcie w pracach renowacyjnych drogi z Trzebosza do wiaduktu, ponieważ po załataniu 
dziur mogłaby jeszcze nadawać się do renowacji o której była mowa kilkakrotnie. Chodzi również 
o zaplanowanie prac, w najbliższym budżecie, dot. drogi z Czechnowa do Trzebosza. Jest to sprawa 
związana z remontem ze względu na to, że droga jest za wąska, aby zrobić na niej renowację. Ma 
ona szerokość ok. 4 m. Jest to odcinek drogi ok. 1,5 km. Ostatnio miał miejsce tam wypadek.   
Czy maszyna, która została zakupiona do uzupełniania dziur w drogach już działa?  
Adam Sperzyński Starosta Rawicki – maszyna nie została jeszcze zakupiona. Posiadamy 
specjalistyczną przyczepę do transportu emulsji, która nie dawno została zakupiona. Sam pater 
jeszcze nie jest zakupiony. Niestety mamy ograniczone środki w budżecie na taki cel. Więcej zadań 
będziemy musieli realizować w swoim zakresie a powierzchniowe utrwalenie dróg pozwoliłoby 
przetrwać części odcinków do przebudowy. Przy analizie budżetu wrócimy do tematu. W planach 
rozwojowych Powiatowego Zarządu Dróg Pan Kierownik wskazywał, że zakup wspomnianego 
urządzenia jest potrzebny. Tym samym moglibyśmy rozszerzyć zakres usług we własnym zakresie 
realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg. Będzie zakupiona duga zamiatarka, która usprawni 
pracę. Pytania są dość szczegółowe. Przekażemy je Panu Kierownikowi. Zdaję sobie sprawę, że 
odcinki tych dróg nie są zadowalające. Jeśli chodzi o chodnik w Sułowie to dokumentacja była 
przygotowywana. 
Radna Barbara Niwczyk – chodzi o ścieżkę rowerową Słupia – Osiek. Na spotkaniu z wykonawcą 
pod koniec ubiegłego roku był poruszony temat, że mają być wykonane poprawki. Niestety nic się 
tam nie dzieje. Zastoje wody są bardzo duże. Za chwilę minie okres gwarancji. Czy jest plan, żeby 
to naprawić? 
Adam Sperzyński Starosta Rawicki – niestety wykonawca nie jest do końca sumienny. Podpisał 
porozumienie, które zawierało dobrą wolę dokonania napraw. Jednak nie zostało to zrealizowane. 
Myślę, że nie czekając już na dobrą wolę wykonawcy wejdziemy w wykonawstwo zastępcze 
z użyciem gwarancji. 
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Odpowiedzi Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu na pytania zadane w 12 porządku obrad 
stanowią załącznik nr 12 do protokołu.   
 

15. Zakończenie. 

Maciej Jagodziński Przewodniczący Rady – zamknął XII sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 
 
 Przewodniczący Rady 

  (-) Maciej Jagodziński 

 
 
 
 
 
    Protokołowała:  
     podinspektor                                                                                     

(-) Anna Biernaczyk    
 
 


